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Alexey Yadykin

Alexey Yadykin is a partner in the dispute resolution practice. He specialises in arbitration, court 
proceedings, regulatory issues and internal investigations, in a wide range of sectors, including 
energy, metals and mining, transport and logistics, banking, technology and the media.
Alexey graduated with honours from the Moscow State Law University (MGYuA) in 2000. He 
worked for major Russian law firms, for one of the leading international law firms and for Freshfields.  
Alexey speaks fluent English.
Alexey has been a member of the working group of the Ministry of Justice of the Russian 
Federation for the development of new arbitration legislation, adopted in late 2015. He has 
published extensively on the arbitration reform in international legal media and co-authored the 
Russian Arbitration Association’s comprehensive commentary to the new legislation published in 
2017. Alexey is also a full member of the Russian Arbitration Association (RAA).
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Алексей Ядыкин

Алексей - партнёр практики разрешения споров и специализируется на разрешении споров в 
различных отраслях экономики, включая энергетику, металлургию и горнодобывающую 
промышленность, транспорт и логистику, банковское дело, технологии и средства массовой 
информации. Алексей участвовал большом количестве арбитражных (третейских) 
разбирательств, судебных дел в России и за рубежом, а также в рамках ряда международных 
расследований.
Алексей с отличием окончил Московскую государственную юридическую академию (МГЮА) в 
2000 году. Он работал в крупных российских юридических фирмах, а с 2006 года – в ведущих 
международных юридических фирмах. Алексей свободно владеет английским языком.
Алексей является действительным членом Российской арбитражной ассоциации (RAA).
Алексею присвоен высший рейтинг Коммерсантъ 2023 года в категориях «Международный 
коммерческий арбитраж» и  «Разрешение международных споров», а также отмечен Best
Lawyers 2022 в России в категории «Третейские разбирательства и медиация» (Arbitration and
Mediation).
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